

# 聖依納爵堂報告

耶穌聖誕節（子夜彌撒）

（24-12-2020）

因應「教區防疫新牧民措施」暫停所有「公開」彌撒及活動，有關「聖誕節」及「元旦」網上直播彌撒安排如下：

1. 參與香港教區「聖誕節」及「元旦」網上直播彌撒，詳情請參閱天主教香港教區網址：[catholic.org.hk](http://catholic.org.hk)
2. 聖依納爵堂亦會安排網上直播彌撒，詳情如下：

## 2020 年

聖誕日（25/12 星期五）	中文 09:00	英文 10:30
聖家節（27/12 星期日）	中文 09:00	英文 10:30
除夕（31/12 星期四）	中文 19:00	英文 20:30

## 2021 年

元旦（01/01 星期五）	中文 09:00	英文 10:30
主顯節（03/01 星期日）	中文 09:00	英文 10:30

教友可透過聖堂以下網址，參與網上主日彌撒：

<https://www.facebook.com/ignatius.chapel.hk>

（聖堂網上直播彌撒安排，將於公開彌撒恢復後暫停）

上述所有報告，已張貼於聖堂辦公室外報告板及上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

# **St. Ignatius Chapel Announcement**

(The Nativity of the Lord\_ Midnight mass, 24-12-2020)

With regard to the suspension of all public Masses by the Diocese to combat COVID-19, Masses in Christmas and New Year will be live-streamed as follows:

1. Schedule of Masses at the Diocese can be referred to its website at [www.catholic.org.hk](http://www.catholic.org.hk)
2. Schedule of St Ignatius Chapel in:

## **Year 2020**

Christmas Day (25/12 Fri) Chinese – 09:00 English – 10:30

The Holy Family (27/12 Sun) Chinese – 09:00 English – 10:30

New Year Eve (31/12 Thu) Chinese – 19:00 English – 20:30

## **Year 2021**

New Year Day (01/01 Fri) Chinese – 09:00 English – 10:30

The Epiphany  
of the Lord (03/01 Sun) Chinese – 09:00 English – 10:30

Faithful can attend the Masses at:

<https://www.facebook.com/ignatius.chapel.hk>

(All live-streaming of Masses on the internet will stop once public Masses resume.)

The above chapel announcement has been posted on the notice board of the chapel office and on the chapel website. Peace be with you all. God Bless.